
Referat	af	bestyrelsesmøde	07-9-16	kl.19	
Tilstede:	AM,	Lene,	Tonny,	Lars,	Hanne,	Maj-Britt,	Tommy	
Afbud:	Birgitte,	Steen	
Fraværende:	Bettina,		Allan	
Referent:	Maj-Britt	

1. Breddeansvarlig	(15	min)			
Ad.	1:	Punktet	udgår	–	opfølgning	under	svømmeskoleudvalg.	

2. Sportschef	(15	min)	
Ad.	2:	Sæsonen	er	kommet	godt	i	gang.	Rokeringerne	fungerer	–	svømmerne	er	glade.	
I	denne	uge	målsætningssamtaler.	Ældre	svømmere	giver	udfordringer	ift	prioriteringer	og	støre	
forventninger.	Dels	frustrationer,	dels	en	øjenåbner.		
Træningslejr	i	to	uger	i	2017	i	forlængelse	af	vinterferien	(7	&	8).	Hvad	giver	klubben	i	tilskud?	Mads	laver	
oplæg	på	pris	og	længde.	Sendes	til	bestyrelsen.	

3. Godkendelse	af	referat	+	opfølgningspunkter	fra	sidste	møde	(10	min)	
Ad.	3:	Referatet	er	godkendt.	

• 							Ny	løn	til	medarbejder.	
Er	clearet	med	Spektrum.	

• Klubmodul	rabat	på	hold	
Klubmodul	kan	ikke	ændre	den	nuværende	rabatordning.	Er	på	klubmoduls	ønskeliste.	

• Beskrivelse	af	æresmedlemmer			
Klaus	arbejder	på	beskrivelsen	til	klubbens	hjemmeside	og	retter	andre	mangler	til.		

4. Nyt	fra	Formand	og	Kasserer	og	div.	udvalg		(30	min)	
Ad.	4:		
	Formand	

• 	Orientering	om	nuværende	tilmeldinger	til	sæson	efterår	16.	
Medlemstallet	er	nu	1301.	Annonce	i	Odder	Avis	har	givet	godt.		Kun	få	hold	er	ikke	dækket.	Pt.	Mangler	
der	70.000,-	ift	budgettet.	Gerne	yderligere	100	medlemmer.	

• Andrew	Strong	koncert	i	Spektrum.	
Aktivitetsudvalget	sender	skriv	ud.	
Evt.	gallaaften	d.	23/10	

• 	Nyt	lønsystem	
Klubben	søger	nyt	lønsystem.	Tonny	har	snakket	med	Blue	Garden	ang	nyt	lønsystem.	

• 	Mads	coach	
De	ældre	svømmere	kræver	måske	lidt	mere.	Stort	spænd	mellem	ældste	og	yngste	svømmer	på	K1.	
Redskaber	til	at	nå	hele	vejen	rundt	og	udvikle	på	holdene	–	ikke	kun	K1.	En	coach	til	Mads	kunne	være	en	
løsning.	Tilbud	er	indhentet	hos	Kim	Dietrichsen.		
.	



	
Kasserer		-	udgår	

• Opfølgning	på	overskud	fra	2015	
• 	Klaus	løn	

Svømmeskoleudvalg	
• Sæsonen	er	skudt	godt	i	gang.	Positive	tilbagemeldinger	fra	forældre	ift	info	på	mail,	skærm	

osv.	Få	bestyrelsesmedlemmer	har	deltaget	i	opstarten.	Næste	uge	afholdes	informationsmøde	
for	forældre	til	børn	i	svømmeskolen	i	klublokalet	2.	uge	af	sæsonen.	

• Svømmeskolebeskrivelserne	skal	ændres	sammen	med	bestyrelsen.		Sættes	i	gang	senere.	
• Opfølgningsmøde	efter	3	uger.	En	udfordring	med	mange	børn	i	vandet.		
• Opfølgning	på	indkøb:	Julie	indkøber	rekvisitter.	

K-	udvalg	
• Sponsorstævne	7/10.	
• Ny	tilgang	med	fællesbesøg	hos	sponsorer	med	aftensmad.	

Personaleudvalg	
• Trænersammensætning	skal	eftertjekkes.	Forslag	om	dreng/pige.	
• Opstartstrænermøde	var	spild	af	tid.	Trænerne	blev	overfladisk	informeret.	Har	klubben	støttet	

godt	nok	op	om	svømmeskolelederen?		
• Forslag	om	nyt	trænermøde	så	hurtigt	som	muligt.	Lars	indkalder	til	nyt	trænermøde.		
• Børneattester	indhentes.	Forslag	om	en	tovholder.		
• Ikke	alle	instruktører	har	livredderprøve.	Den	gamle	bestyrelse	har	givet	dispensation.	
• Førstehjælpskursus	til	alle	trænere	aftales	snarest	med	Bo.	
• Trænertøj	skal	udleveres	af	Julie.	

Aktivitetsudvalg	
• Møde	med	Mads	er	planlagt	ift	arrangementer.																														

5. Forberedelse	til	visionsaften	(30	min)	
Ad.	5:	Besøg	af	Lars	Bo	12/9.		
Både	konkurrence	og	svømmeskole.	
Ideer	til	en	overskrift	for	klubben:	
Odder	Svømmeklub	vil	være	en	rummelig	klub	med	plads	til	alle.	
	

Opfølgningspunkter	til	næste	bestyrelsesmøde:	

1) Coach	til	Mads.	Kim	Dietrichsens	tilbud	rundsendes	til	bestyrelsen.	Evt.	flere	tilbud	indhentes.	
(beslutningspunkt)	

					


